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Z A P I S N I K 
sa 63. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 5. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada 
Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana 
Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik “Risnjak-
Delnice” d.o.o, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, 
direktor Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić i zapovjednik JVP 
Delnice Dragan Abramović. 
 
 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Jučer su odaslani materijali vezani uz Izvještaj o polugodišnjem izvršenju proračuna. 
- Jučer je odaslana u HABOR dokumentacija vezana uz zaduženje za kredit rekonstrukcija 

Supilove ulice. 
- Dogovoren je sastanak u Ministarstvu financija vezano za zaduženje.  
- Provedena je komunikacija s drugim jedinicama lokalne samouprave vezano za 

sufinanciranje izdavanja knjige o obilježavanju 5. 11. 
- Redovne aktivnosti - knjiženje faktura, slanje opomena, Erste stanovi, radilo se na rebalansu, 

napravljen je obračun drugog dohotka, poslan je RAD 1. 
- Kolega Majnarić obavlja kontinuirane aktivnosti vezane uz rekonstrukciju Supilove ulice, 

praćenje energetske učinkovitosti, poslovnu zonu Kendar, projekt E- županije te brine o 
natječajima oko povećanja energetske učinkovitosti.  

- Gradonačelnik - obzirom na veliki interes za obnovljive izvore energije, energetsku 
učinkovitost, ulaganja u fasade, izmjenu stolarije, a naravno i za alternativne izvore energije 
poput zamjene peći i sl. predlaže da se slijedeće godine za tu namjenu pokušaju osigurati 
sredstva poput općine Čavle koja je osigurala 750.000 kuna u tu svrhu. Na izjavu 
Gradonačelnika nadovezao se Đulio Jusufi rekavši kako je vrlo teško sada govoriti o 
proračunu za slijedeću godinu obzirom da još uvijek nemamo saznanja vezano za ukidanje 
Zakona o brdsko planinskom području. Gordana Piskač izjavljuje da ima puno upita ali se ne 



zna koliko ljudi bi se prijavilo na natječaj, također obavještava da je rok za obnovljive izvore 
energije produžen do 19.09.2014 jer su dodane i fotonaponske ćelije.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Odgođeno je obilježavanje 140. obljetnice Knjižnice za tjedan dana zbog nemogućnosti 

dolaska voditeljice Matične službe Ljiljane Črnjar.   
- Napravljeno je sve planirano osim narudžbe knjiga.   
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Postignut je dogovor i odabran projektni zadatak za preljevnu građevinu Supilove ulice.  
- Sastanci za Supilovu ulicu redovito se održavaju, ovog tjedna se najviše raspravljalo o zaštiti 

stabala u Supilovoj ulici i definiranju tehničkih karakteristika. Održan je sastanak s nadzorom 
vezan za izgradnju fontane i cvijetnjaka na trgu, u Komunalcu i ovdje vezano za završne 
radove na cesti. Najviše se razgovaralo oko zaštite stabala i definiranje tehničkih 
karakteristika. Jučer je bio sastanak s nadzorom vezano za izgradnju fontane i cvjetnjaka na 
trgu.  

- Obavlja se kontrola ogrijeva na javnim površinama te se po zahtjevima stranaka produžuju 
rokovi zakupa. Također se kontrolira pražnjenje kontejnera, čišćenje slivnika, kontrola računa 
za javnu rasvjetu i poduzeće Risnjak, te hvatanje pasa lutalica. 

- Upućuje djelatnike "Risnjaka" da češće vrše kontrole na objektima koji su u vlasništvu 
Grada, da se ne bi dogodilo kao u Brodu na Kupi gdje je došlo do nepotrebnih troškova zbog 
puknuća ventila. Gradonačelnik je mišljenja da bi o tome trebali prioritetno brigu voditi MO.  

- Obavljen je očevid u Turkima gdje je došlo do oštećenja vrata na mrtvačnici, našao se 
počinitelj, piše se odštetni zahtjev i dalje će se voditi procedura. Potrebno je kontaktirati 
Hrvatske vode vezano za čišćenje odvodnih kanala kroz čitavo polje.  

- Zbog toga što je klizište u Lešnici i dalje aktivno ponovo će poslati dopis DUUDI na čijem 
vlasništvu se klizište nalazi.  

- Poslano je 40 opomena zbog neplaćanja komunalne naknade, nakon toga slijede ovrhe. Izdaju 
se računi za najam upravne zgrade, javnih površina. Pripremljeni su ugovori za najam 
poslovnog prostora u Domu u Crnom Lugu, napravljen je i odgovor na prigovor o dodjeli 
stana. 

 
HRVOJE ZATEZALO 
- Djelatnici Risnjaka danas će sanirati kvar u Domu u Crnom Lugu, a popravit će i vrata na 

mrtvačnici u Turkima.  
- Zbog definitivno najkišovitijeg tjedna nije se izvršilo sve što je bilo planirano. Usprkos 

vremenu očišćene su kante za smeće, groblja i odmorišta, radilo se na provjeri strojeva, 
podmazivanju kosilica te na čišćenju Radničkog doma.  

- Radilo se na prikupljanju ponuda za nova grobna mjesta i prikupljanju ponuda za sadni 
materijal za uređenje maloga parka. Gradonačelnik pita mogu li se sredstva koja su 
predviđena za hortikulturno uređenje koristiti i za uređenje cvjetnjaka na budućem trgu? 
Hrvoje Zatezalo navodi da nije precizirano što se mora napraviti, da se radi o 10.000 kuna 
kojima bi se uredio mali park - zasadila bi se živica uz nogostup u dužini od cca 85 metara, 
zasadio bi se ružićnjak, porušile smreke a u planu je i nasipavanje staze. Gradonačelnik 
predlaže da se za sadnju maksimalno koriste trajnice koje izdržavaju mikroklimatske i druge 
uvjete, poput ružićnjaka, umjesto jednogodišnjih cvjetnica koje su velik trošak. Obzirom da je 
ulazak u grad na neki način pozivnica putnicima da skrenu i dođu u grad potrebno je urediti i 
trokut koji preusmjerava put prema Crnome Lugu.  

- Gradonačelnik je, za sjednicu Kolegija u ponedjeljak, zatražio odgovor vezan uz koncesiju za 
dimnjačare, majstorski ispit i sve ono što je vezano uz dimnjačarsku službu.  

 



 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Dvije su djelatnice na godišnjem odmoru, došla je volonterka za koju je poslana sva potrebna 

dokumentacija, radi se na uređenju i pospremanju Ureda kako bi dobio novi izgled.  
- Djelatnici komunalnog poduzeća "Risnjak" pomogli su nam premjestiti namještaj iz prostora 

kojeg je ranije koristila "Regina". Tamo je problem u prostoru wc-a koji je, za vrijeme ovih 
kiša, poplavio, osim toga terasa prokišnjava.  

- Obrađen je statistički promet za kolovoz, obračunata je boravišna pristojba za srpanj i 
kolovoz, utvrđeno je radno vrijeme Turističkog ureda od 8-16 sati što je jedino moguće sa 
dvije zaposlene osobe. 

- Za teleskop na Petehovcu nabavljen je novi akumulator. 
- Jučer je D.I.M.Š.O izvršio pregled dimnjaka i napravit će ponudu vezanu za prelazak na 

pelete.  
- Nizozemski novinari danas dolaze u NP "Risnjak". 
- Provode se aktivnosti na Facebooku, uklonjen je postojeći profil. 
- Prikupile su se ponude i traženi podaci po upiti jedne agencije iz Osijeka. 
- Financijsko poslovanje i rad sa strankama obavljaju se kontinuirano.  
- Direktorica Peršić zaprimila je naš dopis i najavila svoj dolazak u Delnice.  
- Nabavit će se pivski setovi kao oprema za manifestacije. 
- Suradnja s HZZZ vezano uz zahtjev za novog volontera. Na žalost, u Delnicama nema 

ekonomiste sa visokom stručnom spremom.  
- Manifestacija "Dejuonško lejto je finejuo" odgođena je za 29. 9. 2014. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- 1.9. započela je nova pedagoška godina, u vrtiću je vrlo živo, ima dosta nove djece, ima i 

plakanja, no to je period adaptacije koji će proći. Upisano je ukupno 92 djece, 5 roditelja je 
odustalo od upisa djece. Na pola radnog vremena zaposlen je pedagog koji dolazi iz 
Vrbovskog i s radom je započeo 1. rujna. Što se tiče medicinske sestre navodi da se nitko nije 
javio na raspisani natječaj te će isti biti ponovo raspisan.  

- Jučer je održan sastanak Aktiva odgajatelja. 
- Poslala je prema gradu službeni dopis vezan uz anonimni dopis o poludnevnom boravku u 

vrtiću. Gradonačelnik navodi da se ne smijemo oglušiti na dopis iako je anoniman jer i ti ljudi 
imaju pravo na brigu o svojoj djeci i ako im materijalne mogućnosti nisu dostatne tu smo da 
im pomognemo u okviru Odluke o socijalnoj skrbi odnosno u okviru pravila koja će vrijediti 
jedinstveno.  

 
DARIO MEDVEDEC 
- Vatrogasna vježba povodom Memorijala "Goran Gašparac Pupin" održat će se u prostoru 

klizališta, pripreme teku bez problema. 
- S "Parejdom" su dogovoreni detalji vezani uz obilježavanje Olimpijskog dana. 
- Jučer je održan sastanak sa zamjenicom gradonačelnika na temu projektnog zadatka za 

rekonstrukciju nogometnog igrališta i atletskog stadiona. Pristiglo je jedno rješenje, a očekuje 
i drugo od Arhitektonskog fakulteta. Ova su rješenja formirana na način da se unutar 
postojećih gabarita smjestite 4 atletske staze plus još dvije dodatne staze, s time da atletičari 
upozoravaju da je to isključivo za pripreme sportaša i da takvi uvjeti ne zadovoljavaju 
nikakva takmičenja jer su standardi značajno podignuti. Smatra da bi možda bilo dobro 
sagledati mogućnost realizacije atletskog stadiona u punim gabaritima. Očekuje formiranje 
projektnog tima kako bi se sagledala cijela sportska zona i kako bi se probala složiti 
dugoročnija koncepcija. Nadalje navodi da će danas Županija raspravljati o rebalansu 
proračuna, u sklopu čega je i 750.000 kuna za rekonstrukciju nogometnog igrališta. Obzirom 
da ta sredstva nećemo moći utrošiti jer idemo s rekonstrukcijom dalje, planirali smo dio tih 



sredstava namijeniti za izradu idejnog projekta, a veći dio da ostane za uređenje klizališta u 
segmentu kompletiranja pleksi ograde na klizalištu i da se naprave svlačionice od montažnih 
kontejnera. Vezano uz to zatražio je stav Grada. Radi se o privremenom rješenju no to je 
prilika da dio novaca od Županije, koji je ostao nerealiziran na nogometnom stadionu, 
zadržimo u Delnicama za dodatni sadržaj. Gradonačelnik navodi da to ima smisla ukoliko bi 
se ti kontejneri kasnije mogli iskoristiti. Navodi da nije za privremena rješenja pogotovo 
stoga što sljedeće faze klizališta još nisu napravljene, klizalište treba zatvoriti kako bi se 
polučile uštede u energiji. Mišljenja je da Županija treba preusmjeriti novac prioritetno u 
završetak tog objekta i to je pravi smisao. Ako ćemo nakon tog raditi zidove i prave 
svlačionice onda je ovo nepotreban trošak. Dario Medvedec navodi da ima puno objekata 
koje treba ili dovršiti ili rekonstruirati. Potrebno je napraviti procjenu vrijednosti investicija i 
zadati dinamiku realizacije istih. Druga faza klizališta košta nekoliko milijuna, ovo je samo 
jedan pokušaj, jedno rješenje koje bi doprinijelo dodatnim sadržajima na klizalištu. 
Gradonačelnik navodi da struka treba reći što treba, da je sigurno da sanacija nogometnog 
igrališta pretpostavlja kvalitetan, stručni elaborat i tvrdi da novac neće biti uludo potrošen. 
Troškovi projekta koji će držati vodu je nešto gdje se taj novac može potrošiti, treba nam 
kvalitetan projekt kvalitetne klimatizacije dvorane, podloge moraju zadovoljavati uvjete i 
slično, a imamo i situaciju s bazenom kojeg treba sanirati.  

- Što se tiče bazena, danas će se održati sastanak s izvođačem radova, kontaktira Županiju 
vezano uz dobivanje sredstava za interventne situacije. Gospodin Ivančić danas će donijeti 
konačnu ponudu.   

- Napravljena je analiza troškova po objektima, priprema se potrebna dokumentacija i uskoro 
će sazvati Skupštinu društva koja će odlučiti o daljnjim koracima GSC. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Prema Fondu je upućen zahtjev za isplatu sredstava po okončanim situacijama za Radnički 

dom.  
- Fondu je podneseno i konačno izvješće, radi se novi certifikat zgrade.  
- Radi se na rebalansu proračuna, sabiru se troškovi vezani uz projekt Supilove kako bi se 

točno utvrdio iznos kredita.  
- Što se tiče centralnog grijanja u zgradi gradske uprave navodi da je sustav osposobljen u 

smislu da su radijatori i cijevi pod tlakom, čekamo isporuku ciklona, traži se najpovoljnija 
cijena peleta.  

- Redovito se održavaju sastanci vezani za Supilovu ulicu.  
- Sa gospodinom Zatezalom obići će se lipe u Supilovoj ulici kako bi se vidjelo u kakvom su 

stanju jer je sada vrijeme da se neke zamijene novim sadnicama.  
- HEP ukopava kablove na dionici Golik - Čedanj, zajedno se ukopavaju i cijevi za E-županiju.  
- Upućuje na problem kojeg je inicirao i gospodin Drago Tomac, a odnosi se na pristupnu cestu 

u Razlogama. Naime, cesta je oštećena uslijed prometovanja kamiona Hrvatskih šuma i 
Nacionalnog parka. Rješenje ovog problema može biti u postavljanju znaka ograničenja 
prometovanja kamiona težih od 5 tona što bi stvorili probleme i HŠ i NP. Stoga će na tu temu 
sa njima održati sastanak.  

- Priprema se troškovnik za bagatelnu nabavu za geodetske poslove. 
-      Napravljen je popis praznih poslovnih prostora na području grada bez obzira na vlasnika 
- Krenulo se sa popisom azbesta na cijelom području grada, obrađen je dio do Crnog Luga. 
- Potrebno je organizirati sastanak kod g. Krpana vezano uz prijavu Supilove ulice. 
 
TOMISLAV MRLE 
- Što se tiče imovinsko pravnih poslova kolegice Sanda i Nikolina rade na poslovima vezanim 

uz poslovnu zonu "Javornik" i "Kendar".  
- Kolegica Bubanj i zamjenica gradonačelnika pripremaju sastanak s odvjetnicima Barić.  



- Socijalno vijeće održalo je svoju sjednicu i sada se izrađuju rješenja te izvješće prema 
Županiji. 

- U tijeku su pripreme vezane uz raspisivanje natječaja za stipendije. 
- U suradnji s voditeljem Odsjeka za financije izrađene su izmjene i dopune ugovora za udrugu 

Ž.A.R. i za Kaštel Zrinski.  
- U utorak je u Uredu gradonačelnika održan sastanak sa Ivicom Briškim vezan uz ponovni 

pokušaj rješavanja problema zemljišnih zajednica tj. uspostave Udruge ZZ GK-a. Nakon toga 
slijedi kontakt sa Božidarom Plešeom, a još početkom tjedna sa Snježanom Kanjer vezano uz 
registraciju postojećih Udruga. Za 16.09. zakazana je osnivačka skupština. Danas će u Uredu 
državne uprave provjeriti postupak osnivanja Udruge o čemu će pripremiti potrebne akte.  

- Na hitno traženje zamjenice gradonačelnika u četvrtak je u Uredu gradonačelnika održan 
sastanak vezan uz sigurnost djece u prometu na kojem su definirane aktivnosti vezane uz 
prometnog redara te djelatnike Policijske postaje. Isto tako, otvoren je predmet te izrađen 
dopis koji će biti proslijeđen Policijskoj postaji Delnice vezano uz organiziranje „prometne 
mladeži“. 

- Sve je dogovoreno za Izvješće o sigurnosti koje se priprema za narednu sjednicu Gradskog 
vijeća. 

- Glede Info punkta izrađen je dopis i poslan na 24 adrese te se čeka povratna informacija o 
kojoj zavise daljnje aktivnosti. U pripremi je sređivanje prostora (čišćenje te opremanje 
uredskim namještajem). 

- Definirani su termini za dvije sjednice Gradskog vijeća koje će se održati 15. i 30. rujna  
2014. godine. Za prvu je sjednicu definiran dnevni red sa 8 točaka. Za sada imamo materijal 
Radija Gorski kotar, očekujemo materijale Komunalca i NP Risnjak. Predsjednica Vijeća 
dostavila je obrazloženje u svezi točke "Memorijalni dan Gorskog kotara". Također je 
pripremljena Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća u smislu dostave materijala elektroničkim 
putem i objavom na WEB stranici grada, mogućnost telefonske sjednice radnih tijela 
Gradskog vijeća te propisan način održavanja tematskih sjednica.   

- Proučene su mogućnosti rješavanja problematike naplate komunalnog doprinosa Hotelu 
"Risnjak" kao i cijene i različitost visina cijena na teritoriju RH. Sa svime su upoznati 
gradonačelnik, zamjenica, pročelnica te kolegica Davorka. 

- Izrađen je dopis te poslan materijal na 8 adresa, a sve vezano uz eventualno pristupanje Grada 
Povelji o suradnji i organizaciji civilnog društva. 

- U ponedjeljak sam bio nazočan na terenu vezano uz pregled i premjer zemljišta te izradu 
elaborata oko prostora buduće knjižnice. 

- Tijekom dana slijedi čitanje te davanje sugestija/prijedloga oko zapisnika sa sjednice Kolegija 
kao i sa zadnje sjednice GV-a 

- Obzirom na jutrošnji e-mail vijećnika Topića, moram se konzultirati s kolegicom Petranović 
te gradonačelnikom i njegovom zamjenicom, i pripremiti prijedlog Izmjene Odluke o 
socijalnim stipendijama 

 
 
Dovršeno u 9,20 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica  Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 
 



 


